




















Dirigenten konstaterer at der ikke er forslag om kontingentændringer der udfordrer 
bestyrelsens forslag til uændrede kontingenter. 

Kontingentet forbliver dermed uændret for 2022. 

9. Indkomne forslag
Der var ikke indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen.

10. Eventuelt

11 

Søren Jendresen, medlem af MS-bestyrelse, taler om den meget omtalte havneudvidelse.
Ikke Marselisborg havn, men Aarhus Havn. Søren Jendresen agiterer for at
klubmedlemmerne kan sende deres egne høringssvar ind. Der efterspørges at det vil
kunne kommunikeres ud til klubbens medlemmer, men der er meget kort tid til fredag.

Kommentarer fra salen: 

• Dejligt med de mange aktiviteter i sejlklubben.

• Ros.

Formanden takkede dirigenten for god afvikling af mødet og de fremmødte for deres 
deltagelse. 

Der var incl. bestyrelsen 28 stemmeberettigede medlemmer til stede under 
generalforsamlingen 
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